
Raadsbesluit scenario's voor toekomst DNl.
(Agendapunt 8)

Door het college wordt in het raadsvoorstel voor de behandeling op 25 juni 2O2O

voorgesteld om akkoord te gaan met scenario 3 als voorkeursnorm en dit scenario mee te
geven aan DNI als kader voor de verdere uitwerking.

Standpunt Commissie:

De commissie MZ vindt dat het raadsvoorstel op dit moment niet voor besluitvorming
vatbaar is en wil de raad adviseren het agendapunt vooralsnog niet te behandelen.

En wel om de volgende redenen:

o De commissie is allereerst van mening dat voor een juiste beoordeling van alle
varianten het nodig is dat de varianten door de ambtelijke organisatie zijn getoetst
en beoordeeld.

r Voor wat betreft scenario 2 lezen we op blz. 5 van het raadsvoorstel dat er nog geen
mogelijkheid Ís geweest om deze variant (ambtelijk) door te nemen en te behandelen
en af te stemmen met DNl, zodat die variant op dit moment niet is te doorgronden
en op waarde te schatten.

o Ten aanzien van het door het College voorgestelde scenario 3 merkt de commissie op
dat niet duidelijk is waar het bedrag van 2,5 mln euro op is gebaseerd; een
onderbouwing van de kosten c.q. te realiseren investeringen ontbreekt, zodat dit
scenario inhoudelijk niet kan worden beoordeeld.

o De commissie zou graag zien op welke onderdelen van de oorspronkelijke business
case (scenario L) wordt afgeweken bijtoepassing van de scenario's 2 en 3. Dit wordt
uit de stukken niet duidelijk.

o Verder wordt bij de diverse scenario's opgemerkt dat invulling daarvan mogelijk in
strijd is met de Wet Markt en Overheid en/of staatsteunregels. Duidelijk moet zijn of
het verlenen van een commerciële horecavergunning niet in strijd is met deze wet en

staatsteu nregels.
o Onduidelijk is op welke wijze de commerciële invulling van de horeca vorm wordt

gegeven; waar wordt in het bijzonder dan aan gedacht. Denkbaar zou kunnen zijn
bijvoorbeeld het organiseren van afscheidsdiensten bij een overlijden,
bed rijfsbijeen komsten e.d.
ls met het bestuur van DNI over die invulling van gedachten gewisseld en hoe
verhoudt dit zich tot de maatschappelijke functie van DNI?

o Zoals aangekondigd wil de raad voorstellen om het pand van De Pas aan te kopen.
Dan moet er vervolgens een afspraak gemaakt worden met de stichting over het
gebruik van het gebouw. Gaat DNI de ruimtes huren? Wat zijn dan de financiële
consequenties voor DNI in vergelijking met nu?

. Wij missen de jaarrekening 20L9
o Vragen zijn er ook over het inrichten van een WMO-loket/toegang tot sociaal domein

in DNl. Oorspronkelijk was het uitgangspunt om in DNI een centraal, laagdrempelig
loket in te richten waar professionals en burgerinitiatieven samen zouden komen.
Het zou dan voor alle inwoners van Bernheze een plek zijn waar informatie gegeven



kon worden over alle activiteiten en diensten op het gebied van het sociaal domein.

ln sommige scenario's is er geen ruimte voor dit loket. Waarom wordt er afgeweken

van dit uitgangspunt? Wat zijn de argumenten daarvoor?

Verder hebben wij ook een aantal opmerkingen bij het proces:

o Het gesprek over de invulling en de functie van DNI is onvoldoende gevoerd, zowel

met de raad als met het bestuur van DNl. Daarom zijn er nog veel vragen over de

invulling en functie van DNI (zie boven). ln het proces naar besluitvorming is hier

onvoldoende aandacht aan gegeven.

o De raad heeft zich beperkt over de kaders uitgesproken. Op 9 oktober 2018 is er in

de commissie MZ een opiniërende discussie geweest over DNl. Tijdens deze discussie

bleek dat er nog veel vragen waren. De wethouder zegde toe om een vervolg op deze

discussie te plannen. Dit vervolg is er niet geweest. Wel is er in de raadsvergadering

van 26 september 2019 extra budget beschikbaar gesteld voor de inzet van externe

expertise. Met deze expertise zou alle informatie beschikbaar zijn om de plannen

voor de DNI verder uit te werken en een voorstelvoor besluitvorming te maken. Dit

blijkt nu niet zo te zijn.

Zoals gezegd kan de raad op deze manier geen besluit nemen over de DNl.

Wijvragen het college daarom om:
. (op korte termijn) met de raad de kaders op te stellen voor DNl.

. Op basis van deze kaders het gesprek met het bestuur van DNI te hervatten en te
komen tot een gedragen scenario voor de vernieuwing van DNI'


